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Protokół nr VIII/24 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 28 listopada 2024 r. 

 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 15:53. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski 

Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta dokonał otwarcia sesji, poinformował, że obrady są prawomocne, 

w chwili stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 17 radnych. W trakcie obrad 

przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 23 radnych.  

Przewodniczący Rady Miasta przywitał wszystkich uczestniczących w obradach oraz 

zaproszonych gości: Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Opolu – Bartłomiej Horaczuk 

oraz Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Kędzierzynie-Koźlu - Jarosław Bąk.  

 

Następnie przedstawił zmiany do porządku obrad. Zaproponował wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w przedmiocie wniosku o „zawarcie porozumienia pomiędzy gminami 

Bierawa oraz Kędzierzyn-Koźle w celu utworzenia Obszaru Chronionego Krajobrazu „Bory 

Kędzierzyńsko-Kozielskie”: 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, 

Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (2) 

Hanna Białas*, Wiesław Fąfara 

NIEOBECNI (5) 

Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Fabian Pszon 

* Hanna Białas z powodu problemów technicznych z głosowaniem w systemie eSesja, oddała 

głos „za” poprzez oświadczenie do protokołu. 

 

Następnie głosowano wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie skargi na 

działania pracownika Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle w przedmiocie przedstawionej 

Skarżącemu propozycji najmu lokalu na czas nieoznaczony wchodzącego w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle:  
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Anna Kras, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (5) 

Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Fabian Pszon 

 

Porządek obrad VIII sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle po zmianach przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr VII/24 z sesji Rady Miasta z dnia 30 października 2024 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Poprawa płynności ruchu w mieście - rozwiązania problemu w zakresie połączenia dróg 

wojewódzkich, krajowych i gminnych w rejonie ronda Milenijnego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniach treningowych i wspomaganych w Kędzierzynie-

Koźlu.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej 

w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Śródmieście. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Kędzierzyn-Koźle, położonych 

w Kędzierzynie-Koźlu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024 wraz z autopoprawką. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2039 wraz z autopoprawką. 

12. Podjęcie uchwały w przedmiocie wniosku o „zawarcie porozumienia pomiędzy gminami 

Bierawa oraz Kędzierzyn-Koźle w celu utworzenia Obszaru Chronionego Krajobrazu 

„Bory Kędzierzyńsko-Kozielskie”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działania pracownika Urzędu Miasta Kędzierzyn-

Koźle w przedmiocie przedstawionej Skarżącemu propozycji najmu lokalu na czas 

nieoznaczony wchodzącego w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

14. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zakończenie obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu Nr VII/24 z sesji Rady Miasta z dnia 30 października 2024 r. 
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Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr VII/24 z sesji 

Rady Miasta z dnia 30 października 2024 r.: 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Anna Kras, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (5) 

Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Fabian Pszon 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że protokół został przyjęty. 

 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz korespondencji w 

okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna informacja dołączona do 

niniejszego protokołu). 

 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 31 października do 27 listopada 

2024 r., podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, wydawania aktów 

kierownictwa wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w zakresie postępowania 

podatkowego” (pismo Or.0057.10.2024 z dnia 20 listopada 2024 r. oraz z dnia 27 listopada 

2024 r. będące uzupełnieniem informacji z dnia 20 listopada). 

 

 

5. Poprawa płynności ruchu w mieście - rozwiązania problemu w zakresie połączenia dróg 

wojewódzkich, krajowych i gminnych w rejonie ronda Milenijnego. 

Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Opolu Bartłomiej Horaczuk poinformował, że zarząd 

zlecił analizę wielokryterialną, aby zbadać co się dzieje na skrzyżowaniu tych dwóch dróg 

wojewódzkich z obwodnicą Kędzierzyn-Koźle. Przedstawił główne wnioski wynikające z tej 

analizy. Dla lokalizacji ronda Milenijnego jest propozycja dla miasta - dwie wersje zakładały 

ronda turbinowe o średnicy ok 50 m, kolejne dwie skrzyżowanie dwupoziomowe. Zarząd dróg 

wybrał rozwiązanie budowy ronda turbinowego oraz estakady. To rozwiązanie generuje 

niestety większe koszty budowy i obejmuje ingerencję w układ drogowy na długości ok 1 km. 

Wykonanie analizy opracowanej przy pomocy ekspertów pokazało, że to rozwiązanie jest 
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najlepsze dla zwiększenia przepustowości ronda. Danymi, na których zarząd dróg się opierał 

było badanie natężenia ruchu za 2022 r., gdzie prawie 15 tys. pojazdów na dobę porusza się 

DK 40, jeśli chodzi o wloty i drogę 408 to jest ok. 8200 pojazdów, na drodze wojewódzkiej 

423 ok. 10600 pojazdów. Zaznaczył, że ulica Wyspiańskiego od ronda w kierunku Zdzieszowic 

będzie od 1 stycznia drogą wojewódzką nr 423. Poinformował, że 25 listopada została 

ogłoszona informacja o przetargu na opracowanie dokumentacji, otwarcie przetargu wg planu 

nastąpi 14 stycznia 2025 r., termin realizacji projektu to 25 miesięcy od podpisania umowy. 

Wartość szacunkowa dokumentacji projektowej to ok. 2 mln zł. i te środki są w całości zapisane 

w planie wykonawczym zarządu dróg na sfinansowanie tego zadania.  

Michał Nowak zwrócił uwagę, że najgorszym technicznie odcinkiem drogi jest odcinek od 

granicy Kędzierzyna-Koźla do miejscowości Januszkowice, który zagraża bezpieczeństwu i 

trzeba go jak najszybciej wyremontować.  

Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Opolu poinformował, że na koniec tego roku została 

zaplanowana modernizacja drogi 423 na odcinku Kłodnica – Las Kłodnicki, wymiana 

nawierzchni jest już wykonywana. Jeśli chodzi o Obrowiec, zarząd dróg czekał aż gmina 

Gogolin skończy kanalizację, jest już projekt na kompleksową modernizację drogi w Obrowcu, 

która w najbliższych latach zostanie wykonana.  

Jacek Król zwrócił uwagę, że badania natężenia ruchu były robione w 2022 r., inwestycja nie 

będzie gotowa wcześniej niż w 2030 r., zastanawia się, czy możliwości tego ronda będą 

doszacowane jeśli chodzi o przepustowość. Zwrócił się z prośbą, aby w miarę postępowania 

projektowego doszacować wzrost przepustowości. Zaznaczył, że dodatkowy ruch generują 

zamknięte drogi po powodzi, ale tego typu zdarzeń losowych nie można przewidzieć. Można 

natomiast przewidzieć wzrost statystyczny ilości pojazdów, a co za tym idzie wzrost natężenia 

ruchu.  

Bartłomiej Horaczuk zgodził się z przedmówcą, że pewne rzeczy trzeba przyszłościowo 

zaplanować, w roku 2025 odbędzie się kolejny generalny pomiar ruchu w Polsce na drogach 

krajowych i wojewódzkich.  

Marcin Wołyniec zasugerował, że warto się zastanowić nad rozwiązaniem tymczasowym do 

czasu przebudowy skrzyżowania, obawia się co będzie się działo w ciągu kilku lat.  

Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Opolu zapewnił, że przedstawi tą sugestię na 

posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego. W tej chwili została rozpoczęta 

kolejna inwestycja na drodze 408 w okolicach dzielnicy Brzeźce, w przyszłym roku będzie 

prowadzona większa budowa co może wpłynąć na mniejsze natężenie ruchu wjazdu z tej drogi. 

Dodał, że aby poprawić obecną sytuację na rondzie wchodzi w grę oznakowanie pionowe i 

poziome. 

Andrzej Kopacki zapytał, kiedy realnie ta inwestycja może zostać oddana do użytku.  

Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Opolu stwierdził, że według uzgodnień z 

marszałkiem Robertem Węgrzynem na koniec kadencji powinna rozpocząć się budowa, która 

może trwać 2 lata.  
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Adam Oczoś wyraził spostrzeżenia, że zakresy prac remontowych dróg w innych powiatach 

odbywają się bardziej intensywnie i są bardziej zauważalne. Zwrócił się z pytaniem o realizację 

odcinka drogi 423 od ul. Kłodnickiej w kierunku Januszkowic.  

Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Opolu poinformował, że dokumentacja jest na 

finalnym etapie i będzie rozmawiać z panią prezydent o możliwościach realizacyjnych w jak 

najbliższym czasie.  

Adam Oczoś nawiązał do zamkniętej drogi przed Krapkowicami i przerzucenia ruchu Opole na 

drogę nr 423, gdzie tworzą się korki. Na odcinku Kłodnica - Las Kłodnicki prace remontowe 

są prowadzone z przerwami, zwrócił się z prośbą mieszkańców, aby te prace jak najszybciej 

zrealizować.  

Ewa Odulińska zwróciła uwagę, że najgorszym odcinkiem w Kłodnicy jest wiadukt kolejowy, 

który stwarza bardzo duży problem dla mieszkańców. Jeżeli port ruszy można się spodziewać 

większego natężenia ruchu w tym rejonie. Zwróciła się z prośbą, aby wziąć to pod uwagę.   

Bartłomiej Horaczuk w nawiązaniu do wypowiedzi radnego Oczosia poinformował, że w dniu 

jutrzejszym spotyka się z wykonawcą i postara się uzgodnić przyśpieszenie prac. Przestój 

wiązał się z wykonywaniem pilnych prac popowodziowych przez tego samego wykonawcę. 

Kolejnego odcinka w stronę Januszkowic nie ma w planach, przekaże wnioski rady do pana 

marszałka. 

Jacek Król zapytał o szacowany koszt inwestycji przebudowy ronda Milenijnego. 

Dyrektor Zarządu Dróg odpowiedział, że ok. 50-60 mln zł. 

Wobec wyczerpania dyskusji w tym temacie, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Kędzierzynie-Koźlu, Jarosław Bąk, podziękował 

za środki przekazane zgodnie z uchwałą czerwcową, środki zostały wykorzystane na 

zrealizowanie 115 służb ponadnormatywnych, sprawozdanie z tych służb 21 listopada trafiło 

do pani prezydent. Aktualny wniosek o przekazanie środków jest na poprawę warunków pracy, 

co powinno wpłynąć na przyciągniecie kandydatów do służby. 

Ewa Czubek zwróciła się z pytaniem jak policja reaguje na zgłaszane na mapie zagrożeń 

wykroczenia związane z nadmierną prędkością. Zwróciła uwagę na ulice osiedlowe, gdzie są 

notorycznie przekraczane prędkości.   
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Zastępca Komendanta poinformował, że w takim przypadku funkcjonariusze policji udają się 

kilkukrotnie na miejsce i dokonują pomiarów prędkości. Jeżeli zgłoszenia pojawiają się 

notorycznie będzie to już zadanie stałe i to miejsce będzie objęte opieką.  

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji w tym temacie, prowadzący obrady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz 

Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Oczoś 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR VIII/71/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 28 listopada 2024 r. 

w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniach treningowych i wspomaganych w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie 8 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 
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Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR VIII/72/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 28 listopada 2024 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

mieszkaniach treningowych i wspomaganych w Kędzierzynie-Koźlu 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej w 

Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Śródmieście. 

 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR VIII/73/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 28 listopada 2024 r. 

w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-

Koźlu na osiedlu Śródmieście 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Kędzierzyn-Koźle, położonych w 

Kędzierzynie-Koźlu. 

 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (9 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, 

Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR VIII/74/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 28 listopada 2024 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu nieruchomości 

gruntowych stanowiących własność Gminy Kędzierzyn-Koźle, położonych  

w Kędzierzynie-Koźlu 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024 wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 0, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zwróciła się z pytaniem o zmniejszenie wydatków w dwóch 

zadaniach – bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa oraz  budowa boiska 

wielofunkcyjnego wraz z zadaszeniem przy szkole w Koźlu Rogi, łącznie o 180 tys. zł. 
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Prezydent Miasta wyjaśniła, że jest to jak co roku „czyszczenie budżetu” ze względu na 

zakończone zadania i uzyskaną nadwyżkę.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz z 

autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Anna 

Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

PRZECIW (2) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Elżbieta Kozakiewicz* 

 

*Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów technicznych z głosowaniem w systemie eSesja, 

oddała głos „za” poprzez oświadczenie do protokołu. 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR VIII/75/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 28 listopada 2024 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2039 wraz z autopoprawką. 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 0, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz z 

autopoprawką pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Anna 

Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

PRZECIW (2) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Elżbieta Kozakiewicz* 

*Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów technicznych z głosowaniem w systemie eSesja, 

oddała głos „za” poprzez oświadczenie do protokołu. 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR VIII/76/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 28 listopada 2024 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej  

na lata 2024-2039 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

12. Podjęcie uchwały w przedmiocie wniosku o „zawarcie porozumienia pomiędzy gminami 

Bierawa oraz Kędzierzyn-Koźle w celu utworzenia Obszaru Chronionego Krajobrazu „Bory 

Kędzierzyńsko-Kozielskie”. 

 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak, poinformował, że 

komisja po rozważeniu stanowiska Prezydenta Miasta zdecydowała, że rozważy realizację 

wniosku po podjęciu decyzji w jego przedmiocie przez Radę Gminy Bierawa. Jednak, aby 

zasygnalizować gotowość komisja proponuje przekazanie tej uchwały Radzie Gminy Bierawa. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie (6 głosów ,,za”) przyjęła ww. wniosek. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

PRZECIW (1) 

Jacek Król 
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Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR VIII/77/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 28 listopada 2024 r. 

w przedmiocie wniosku o „zawarcie porozumienia pomiędzy gminami Bierawa oraz 

Kędzierzyn-Koźle w celu utworzenia Obszaru Chronionego Krajobrazu „Bory 

Kędzierzyńsko-Kozielskie” 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działania pracownika Urzędu Miasta Kędzierzyn-

Koźle w przedmiocie przedstawionej Skarżącemu propozycji najmu lokalu na czas 

nieoznaczony wchodzącego w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak, poinformował, że pani 

prezydent zaproponowała, aby skargę na pracownika przekazać do rozpatrzenia jego 

zwierzchnikowi służbowemu, czyli Prezydentowi Miasta. Komisja  przyjęła ww. stanowisko 

(6 głosami „za”).  

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy była brana pod uwagę taka opcja, aby dzisiaj nie 

podejmować żadnej decyzji do czasu przeprowadzenia wizji lokalnej.  

Michał Nowak odpowiedział, że każda opcja była brana pod uwagę, ale tak zdecydowała 

komisja. Skarga została złożona kiedy trwał remont, teraz miał się zakończyć, więc zmieniła 

się sytuacja. Jego zdaniem nie było uchybienia w działaniu Urzędu Miasta, jednak niezależnie 

od tego, aby osoba skarżąca była w pełni zaopiekowana, radni zdecydowali się na wizję lokalną. 

Dodał, że pani prezydent skargę rozpatrzy i poinformuje Radę Miasta.  

Fabian Pszon zwrócił uwagę, że celem skarżącego była skarga na procedury, a nie na urzędnika. 

Członkowie komisji udadzą się na wizję lokalną, aby ocenić czy ten lokal nadaje się do 

zamieszkania. Skarżącemu chodziło o to, aby to mieszkanie, z racji tego, że było 

niewyremontowane, nie było zaliczone jako pierwsza propozycja mieszkania, ponieważ można 

dostać tylko dwie propozycje takich lokali. Zaznaczył, że radni powinni zbadać procedury 

przyznawania mieszkań w mieście.  

Prezydent Miasta stwierdziła, że można zbadać procedury, ale trzeba jeszcze sięgnąć do ustaw, 

które warunkują ustalenie tych procedur. W przypadku mieszkań komunalnych od wielu lat są 

dwa wskazania, zawsze mieszkanie przed lub w trakcie remontowania zostaje udostępnione do 

oglądania. Mieszkaniec ma prawo nie przyjąć pierwszego mieszkania i wtedy dostaje drugą 

propozycję, gdzie jest zastosowana ta sama procedura. W omawianej sytuacji jest mieszkanie 

jednopokojowe, których jest bardzo mało w Kędzierzynie-Koźlu.  

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta 

Kozakiewicz, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Fąfara 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR VIII/78/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 28 listopada 2024 r. 

w sprawie skargi na działania pracownika Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle w 

przedmiocie przedstawionej Skarżącemu propozycji najmu lokalu na czas nieoznaczony 

wchodzącego w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

14. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Fabian Pszon zwrócił uwagę, że na osiedlu Kłodnica przy ulicy Wandy 19 powstało nielegalne 

składowisko odpadów. Są to odpady w rodzaju produktów ubocznych spalania. Mieszkańcy się 

obawiają, że kiedy przyjdzie lato odpady te będą pylić. Działka ta jest prawdopodobnie objęta 

postępowaniem komorniczym, więc nie wiadomo kto za to odpowiada. Zwraca się z prośbą o 

interwencję oraz informację, czy Czysty Region miał wiedzę o tym, gdzie te odpady są 

składowane. Dodał, że podobno wpłynęło do pani prezydent pismo od Zarządu Osiedla 

Kłodnica w tej sprawie wraz ze zdjęciami składowiska.  

Prezydent Miasta stwierdziła, że jeżeli zostało złożone takie pismo to przypuszcza, że zostało 

przekazane do Czystego Regionu, który udzieli odpowiedzi.  

Ewa Odulińska zabrała głos w tej samej sprawie co przedmówca. Z tego co się orientuje, 

właścicielem działki jest firma w upadłości. Były tam już składowane odpady kolejowe, wraki 

samochodów, obok są zabudowania mieszkalne i jest to dla sąsiadów uciążliwe.  

Marek Piasecki zwrócił uwagę na inne składowisko odpadów przy ulicy Kozielskiej, za nowym 

sklepem Biedronka. Są to odpady wszelkiej maści, gruzy, materiały niebezpieczne, plastiki, 

opony (zostały wyświetlone zdjęcia). Z tego co się orientuje właściciel się tłumaczył, że jest to 

teren budowy, to był teren budowy w momencie jak się budowała Biedronka, która funkcjonuje 

już ponad rok. Teren jest nieogrodzony, spaceruje tam dużo dzieci z psami. Zwrócił się z prośbą 

o interwencję Straży Miejskiej, aby zmobilizować właściciela do uprzątnięcia tego terenu, albo 

przynajmniej do ogrodzenia.  



13 

 

Sabina Nowosielska poinformowała, że ta sprawa trwa już od dłuższego czasu, jest to teren 

prywatny po którym dzieci nie powinny chodzić. Z tego co wie będzie tam budowany kolejny 

sklep. Dodała, że Straż Miejska będzie interweniować. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

15. Wolne wnioski. 

Marek Piasecki zwrócił się z pytaniem, jak wygląda sytuacja z wycinką drzew na działce pod 

budynki mieszkalne na ul. Jasnej i Portowej. 

Prezydent Miasta zwróciła uwagę, że radni dostali informację w formie pisemnej, że gmina 

będzie realizować etap pierwszy, bez etapu drugiego, a następny będzie etap trzeci.  

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie się 18 

grudnia o godz. 10:00.  

Ponadto poinformował, że radni z Klubu radnych Sabiny Nowosielskiej Koalicja Obywatelska 

wpłacili środki na remont i usuwanie skutków powodzi jednego z przedszkoli w gminie 

Głogówek w kwocie 10300 zł.  

 

16. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął VIII sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  

 

Sesja zakończyła się o godzinie 15:53. 

 

Protokołowała: Xymena Wąsowicz 


